

# تقويم العام الجامعي ١٤٣٧/١٤٣٨ هـ

## ACADEMIC YEAR CALENDAR FOR 2016 / 2017

جامعة الملك سعود بن عبد العزيز للعلوم الصحية  
King Saud bin Abdulaziz University for Health Sciences  
Al Ahsa • Jeddah • Riyadh الرياض



Last Day of Academic Year 2015/2016	Thursday, 26/05/2016
Eid Al Fitr Holiday 2016	Thursday, 30/06/2016 to Sunday, 10/7/2016
Eid Al Adha Holiday 2016	Tuesday, 06/09/2016 to Thursday, 15/09/2016
Start of Academic Year 2016/2017	Sunday, 18/09/2016
Saudi National Day 2016	Thursday, 22/09/2016
Mid 1 <sup>st</sup> Semester Break Holiday 2016/2017	Sunday, 13/11/2016 to Saturday 19/11/2016
Mid-Year Holiday 2016/2017	Sunday, 29/01/2017 to Saturday, 04/02/2017
Mid 2 <sup>nd</sup> Semester Break Holiday 2016/2017	Sunday, 02/04/2017 to Saturday, 08/04/2017
Last Day of Academic Year 2016/2017	Thursday, 15/06/2017
Start of Academic Year 2017/2018	Sunday, 10/09/2017

الخميس ١٤٣٧/٠٨/١٩	نهاية العام الجامعي ١٤٣٦/١٤٣٧
الخميس ١٤٣٧/٠٩/٢٥ إلى الأحد ١٤٣٧/١٠/٠٥	إجازة عيد الفطر ١٤٣٧
الثلاثاء ١٤٣٧/١٢/٠٥ إلى الخميس ١٤٣٧/١٢/١٤	إجازة عيد الأضحى ١٤٣٧
الأحد ١٤٣٧/١٢/١٧	بداية العام الجامعي ١٤٣٧/١٤٣٨
الخميس ١٤٣٧/١٢/٢١	اليوم الوطني السعودي ١٤٣٧
الأحد ١٤٣٨/٠٢/١٣ إلى السبت ١٤٣٨/٠٢/١٩	إجازة منتصف الفصل الدراسي الأول ١٤٣٧/١٤٣٨
الأحد ١٤٣٨/٠٥/٠١ إلى السبت ١٤٣٨/٠٥/٠٧	إجازة منتصف العام ١٤٣٧/١٤٣٨
الأحد ١٤٣٨/٠٧/٠٥ إلى السبت ١٤٣٨/٠٧/١١	إجازة منتصف الفصل الدراسي الثاني ١٤٣٧/١٤٣٨
الخميس ١٤٣٨/٠٩/٢٠	نهاية العام الجامعي ١٤٣٧/١٤٣٨
الأحد ١٤٣٨/١٢/١٩	بداية العام الجامعي ١٤٣٨/١٤٣٩

### Please be advised with regard to the aforementioned Academic Calendar:

- University students are entitled to the Mid 1<sup>st</sup> Semester, Mid-Year, & Mid 2<sup>nd</sup> Semester Break Holidays as scheduled above.
- Full-Time University Academic Faculty members (Professor, Associate Professor, Assistant Professor, Lecturer, Language Teacher, and Teaching Assistant) are entitled to Eid Al Fitr and Eid Al Adha holidays; however, **are not entitled** to the Mid 1<sup>st</sup> Semester, Mid-Year and Mid 2<sup>nd</sup> Semester Break Holidays.
- Administrative University staff members are entitled to Eid Al Fitr and Eid Al Adha holidays only (in accordance with MNGHA).
- All Students, Academic Faculty and University Administrative Staff are entitled to Saudi National Day Holiday.
- All Full-Time Academic Faculty members (Professor, Associate Professor, Assistant Professor, Lecturer, Language Teacher, and Teaching Assistant) should take their eligible Annual (60) days during the summer break; **however, holidays may be taken during the academic year based on the recommendation of the department and approval of the respective college Dean.**
- There are 90 days during the 2016 summer break plus two Eid holidays (Al Fitr and Al Adha) from the end of Academic Year 2016/2017 to the start of Academic Year 2017/2018. **All Full-Time Academic Faculty must return to work at the start of the New Academic Year** following the summer break and Eid Al Adha holiday; therefore, the return to work date for Full-Time Faculty for Academic Year 2016/2017 is Sunday, **18 September 2016**. Furthermore, should a faculty member's annual leave end prior to the above-mentioned report date, the faculty member is expected to return to work at the end of their scheduled 60 day annual leave holiday or take an unpaid leave to cover any additional days before the start of the Eid Al Adha holiday.

No academic staff will be financially compensated during a scheduled holiday (Summer break, Eid, Saudi National Day) unless they have received prior approval to work during the holiday from the President, KSAU-HS or his designee.

### فيما يتعلق بالتقويم الأكاديمي المذكور، رجاء الاطلاع على الآتي:

- يحق لطلاب الجامعة التمتع بإجازات: عيد الفطر، عيد الأضحى المبارك، منتصف العام، ومنتصف الفصل الدراسي الثاني.
- يحق لأعضاء هيئة التدريس بالجامعة الذين يعملون بنظام الدوام الكامل بدرجة (أستاذ، أستاذ مشارك، أستاذ مساعد، محاضر، مدرس لغة، ومعيد) التمتع بعطلتي عيدي الفطر والأضحى، ولكن لا يحق لهم التمتع بعطلتي منتصف العام ومنتصف الفصل الدراسي الثاني.
- يحق لإداريي الجامعة التمتع بعطلتي عيدي الفطر والأضحى فقط (وفقاً للنظام المعمول به لموظفي الشؤون الصحية بوزارة الحرس الوطني).
- يحق لجميع الطلاب وأعضاء هيئة التدريس والإداريين التمتع بعطلة اليوم الوطني السعودي.
- ينبغي لأعضاء هيئة التدريس بالجامعة الذين يعملون بنظام الدوام الكامل بدرجة (أستاذ، أستاذ مشارك، أستاذ مساعد، محاضر، مدرس لغة، ومعيد) التمتع بالإجازة السنوية الممنوحة لهم (٦٠) يوماً خلال الصيف، وكذلك التمتع بإجازة خلال العام الدراسي بناءً على توصية من رئيس القسم وموافقة عميد الكلية المعنية.
- الإجازة الصيفية للعام الجامعي ١٤٣٦ هـ / ١٤٣٧ هـ (٩٠) يوماً بالإضافة إلى إجازتي عيد الفطر وعيد الأضحى، وتبدأ بنهاية العام الجامعي ١٤٣٦ هـ / ١٤٣٧ هـ وتنتهي ببداية العام الجامعي ١٤٣٧ هـ / ١٤٣٨ هـ، ويجب على أعضاء هيئة التدريس بالجامعة الذين يعملون بنظام الدوام الكامل العودة إلى العمل مع بداية العام الدراسي الجديد بعد العطلة الصيفية وإجازة عيد الأضحى.
- العودة إلى العمل لمن يعملون بنظام الدوام الكامل من أعضاء هيئة التدريس للعام الجامعي ١٤٣٧ هـ / ١٤٣٨ هـ تصادف يوم الأحد ١٧ ذو الحجة ١٤٣٧ هـ. وفي حال انتهاء الإجازة السنوية لأحد أعضاء هيئة التدريس قبل التاريخ المذكور أعلاه، فمن المتوقع أن يعود للعمل بنهاية إجازته السنوية المقررة، أو التمتع بإجازة غير مدفوعة الأجر لأيام إضافية قبل إجازة عيد الأضحى.

لن يتم تعويض أعضاء هيئة التدريس ماليًا ممن يعملون خلال العطلات المقررة (إجازة الصيف، عيد اليوم الوطني السعودي) ما لم يكن قد حصل على موافقة مسبقة في هذا الخصوص من معالي مدير الجامعة أو من ينوب عنه.